
 

 

Generalforsamling 

Indkaldelse til generalforsamling den 25. januar 2024 
på Korsør Kart Bane, klubhuset. 

 
 
Dagsorden iflg. Vedtægterne. 

 
1. Valg af dirigent. 

Bestyrelsen foreslår Peter Juul 
 
Peter Juul blev vedtaget som dirigent. 
Peter Juul kunne konstatere at generalforsamlingen er rettidigt indkaldt. 
 

2. Formandens beretning af Thomas Dalsø. 
 
Formanden fremlægger beretning. 
Her bliver bl.a. nævnt onsdagsløb, arbejdsdage, frivillige hjælpere og afsonere for 
kriminalforsorgen.  
Julearrangementet var en succes. 
D. 24. juni var der et arrangement for en bilklub, hvor der samtidig var udvidet 
træning. Dette var en succes. 
Handicap Rugby landsholdet har været til en køredag, hvor de selv medbragte karts. 
Det var en kæmpe succes og KGKK ønsker at indlede et samarbejde med Musholm. 
Den gamle Facebookside er blevet åbnet igen, da klubben har fået administrator 
rettighederne. 
Klubbens succesfulde kørere bliver fremhævet. 
Kartskolen bliver nævnt og tak til de frivillige der har drevet dette. 
Sommerfest blev afholdt og var en succes. 
Stempelløbet med det gyldne stempel blev genindført i 2023. 
Der blev afholdt SM og ungdomscup løb i 2023. 
Asfalten er blevet repareret de steder hvor der var ujævnheder. 
Pia får stor tak for den kæmpe indsats, hun har leveret i kiosken i år. 
 

3. Fremlæggelse af regnskab af Paw Petersen. 
 
Paw Petersen fremlægger regnskabet. 
Se bilag. 
Flemming Stahl havde en kommentar til efteranmeldelse. 
Flemming Stahl havde en forespørgsel til el og varme, om det kunne svare sig at 
overveje sol og vindenergi. Det vurderedes at der vil være for stor en 
investeringsudgift til dette pt. 
Det nævnes at det ca. er samme antal KW der er forbrugt i 2023 som forrige år. 
Regnskabet er godkendt af generalforsamlingen. 
 

4. Fremlæggelse af budget for 2024 af Daniel Mortensen. 
 
Daniel Mortensen havde afbud og Hans Hansen fremlagde budgettet i Daniels sted. 
Budgettet er godkendt af generalforsamlingen. 
 

5. Forslag fra bestyrelsen. 
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a. Ændring af vedtægter til, at regnskabsåret følger kalenderåret jf. beslutning på 
generalforsamling den 20. december 2022. 
 
Forslaget er godkendt. 
 
Bestyrelsen foreslår at vi opretter B-medlemskaber. Dette til at kunne tilbyde 
et medlemskab, der ikke er stemmeberettiget. 
Generalforsamlingen godkender forslaget og bestyrelsen kan arbejde videre 
med et endeligt oplæg, som kan godkendes på næste generalforsamling. 
 

6. Valg af bestyrelse + 1 suppleant.  
a. På valg i bestyrelsen er: 

- Thomas Dalsøe Larsen, modtager genvalg.  
- Kim Christiansen, modtager genvalg. 
- Kjeld Kragekjær, suppleant Henrik Berthelsen indtrådt og ønsker valg.  
- Daniel Mortensen, modtager genvalg. 

b. På valg til bestyrelsessuppleant er: 
- Jannik Jørgensen 
- Henrik Berthelsen såfremt indvalgt i bestyrelse jf. pkt. 6.a. 

c. Blivende bestyrelse er: 
- Hans Hansen 
- Peter Laubjerg 
- Henrik Staaler 

d. Blivende bestyrelsessuppleant er: 
- Henrik Berthelsen 
 
Thomas Ters Madsen blev valgt til suppleant. 
 
Generalforsamlingen valgte de opstillede ind. 
 

7. Forslag fra medlemmer. 
Der er indkommet 1 forslag.  
 
Niels Jørgensen har stillet forslag om, at få ændret i vedtægterne så det er Formand, 
Næstformand, Kasserer og sekretær der bliver valgt på generalforsamlingen, i stedet 
for at bestyrelsen konstituerer sig selv. 
Dette arbejder bestyrelsen videre på og kommer med et oplæg til næste 
generalforsamling. Her skal vedtægtsændringsforslaget så til afstemning. 
 
Generalforsamlingen vedtog at der kunne arbejdes videre med dette i bestyrelsen. 
 

8. Valg af to revisorer + 1 suppleant  
a. På valg til revisor er: 

- Paw Petersen, modtager genvalg. 
b. På valg til revisorsuppleant er: 

- Åben til valg. 
c. Blivende revisor er: 

- Peter Juul 
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d. Blivende revisorsuppleant er: 
- Susanne Poulsen 
 
Generalforsamlingen vedtog de opstillede til revisorposterne. 
 

9. Eventuelt 
 
Det blev foreslået/ønsket, at der bliver indført konkret træning af de nye kørere. 
F.eks. kunne det være i den sidste time af en træning. 
 
Det ønskes at hjemmesiden bliver opdateret. 
 
Carsten Boye fremlægger sit projekt/arbejde med at få nedfældet klubbens historie 
igennem div. miljøgodkendelser. 
Carsten fortæller lidt om banens historie, til generalforsamlingen. 
 

10. Bilag 
a. Referat fra sidste generalforsamling 20. december 2022. 
b. Korsør Kart Klub vedtægter, opdateret på baggrund af beslutning på 

generalforsamling den 20. december 2022. 
c. Regnskab 2022-2023 14 måneder 
d. Budget 2024. 

 
Generalforsamlingen afsluttet kl. 21;00 
 
 
 
Ref.: Hans Hansen 


